
PROTOKÓŁ NR 7/15

z posiedzenia Komisji:

Oświaty i Kultury,

które odbyło się 27 kwietnia 2015 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 16:00, zakończenie o godz. 17:50.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Anna Klepacz – Przewodnicząca Komisji,

2. Zofia Ujma,

3. Krzysztof Gorczyca,

4. Ewa Pędziwiatr,

Nieobecni usprawiedliwieni: Artur Wrona.

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Agnieszka Kryszkowska,

2. Henryk Maniecki,

3. Krystyna Konieczna,

4. Robert Oskólski,

5. Czesław Mikicki.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Wizualizacja obiektu Szkoły Podstawowej im. J. Gielniaka nr 3.

3. Dyskusja o problemach placówki.

4. Zakończenie posiedzenia – wnioski..

Ad. 1 Zgodnie z planem pracy Komisji Oświaty i Kultury Radni udali się do Szkoły Podstawowej nr 3

w Kowarach. Obecna była Pani Zastępca Burmistrza – Agnieszka Kryszkowska, Dyrektor jednostki oraz Pan

Oskólski – nauczyciel. Posiedzenie komisji otworzyła Przewodnicząca P. A. Klepacz.

Ad. 2 i ad 3 Następnie Dyrektor jednostki Pan Maniecki oprowadził wszystkich po całym budynku.

Była więc możliwość zapoznania się Radnych ze stanem obiektu. Kontrowersję i zaniepokojenie, wszystkich

wzbudził  stan  parkietu  w  sali  gimnastycznej  oraz  plac  zabaw  przy  szkole.  Problem  parkietu  –  błędnie

wykonanego, według Radnych – poruszany był już w ubiegłej kadencji, podobnie jak i plac zabaw.

W bardzo złym stanie jest boisko sportowe przy szkole, które sanepid nakazał wyremontować już w 2009

roku. Dopuszczane jest do użytku okresowo, po każdym piśmie Dyrektora szkoły. 

Pan  Dyrektor  zwrócił  uwagę  na  konieczność  elewacji  budynku  szkoły,  wymianie  linii  energetycznych

wewnątrz, zapoznał zebranych z decyzją Dolnośląskiego Inspektora Nadzoru Budowlanego, o niezwłocznym

naprawieniu muru istniejącego przy szkole.

Ponieważ  budynek  zarejestrowany  jest  jako  obiekt  zabytkowy,  każdy  jego  remont  wymaga  zezwolenia
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inspektora zabytków, co jest utrudnieniem.

Niezbędnym według Pana Dyrektora będzie zatrudnienie logopedy na przynajmniej 1 godzinę tygodniowo.

Dyskutowano nad tym, biorąc pod uwagę zatrudnionego logopedę we Wczesnym Centrum przy Szkole nr 1.

Bardzo ważnym jest dodatkowe pięć godzin w świetlicy, na które trzeba wyasygnować środki.

Z funduszu remontowego dla szkoły tj.  44 tys.  zł.  Dyrektor ma w planie wymalowanie dwóch korytarzy,

wymianę podłóg w trzech klasach ale wskutek awarii elektrycznej ważniejszym jest nowa elektryfikacja w

budynku, chociażby ze względu na bezpieczeństwo.

Ad. 4 Na tym zakończono posiedzenie komisji w Szkole Podstawowej nr 3.

Wnioski Komisji:

1) Komisja Oświaty i Kultury  wnioskuje o zabezpieczenie środków na rok szkolny 2015/2016 na dodatkowe 5

godzin w świetlicy dla Szkoły Podstawowej nr 3 w Kowarach

Protokołowała:                                                                                                             Przewodnicząca Komisji:

Zofia Ujma                                                                                                                Anna Klepacz
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